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Abstract (en)
The enclosure comprises a pit (1) buried in the ground. The pit contains a compartment (9-11) which has a roof (10) at ground level. The
compartment also has a lifter (2-8) which can pass from the bottom of the pit to the top, where the floor (9) is at ground level. The lifter has a power
plug (8) at ground level driven by an external motor (18) which is coupled to the plug by a specific fitting (20). Standard waste containers (12) are
located on the floor and the roof supports a waste input hopper (14).

Abstract (fr)
L'enceinte comporte une fosse (1) dans laquelle est disposé un compartiment (9 à 11), contenant au moins un conteneur standard (12) à roulettes
(13), ledit compartiment (9 à 11) possède, disposée sur son plafond (10), au moins une trémie (14) pour l'entrée des déchets, ledit compartiment (9
à 11) est équipé d'un mécanisme de levage non motorisé (2 à 8) comportant une prise de force (8) disposée au niveau du sol à laquelle s'accouple,
grâce à un embout (20) adapté, un moteur extérieur mobile (18), ledit moteur extérieur mobile (18) est une perceuse ou une visseuse-dévisseuse
électrique. <IMAGE>
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